
Bestyrelsesmøde , Odder Svømmeklub 

Torsdag den 25. juni kl. 18.30 

Fælleslokalet, Spektrum Odder, Svømmehallen 
 

 

Tilstede: Lars, Morten, Mette, Hanne, Lene og Tonny 

 

Afbud: Steen, Mai-Britt, Allan, Sandie og Anne-Mette 

 

1. Godkendelse af referat 

  ingen kommentarer, referat godkendt og underskrevet. 

 

2. Mail Politik 
 Snak om hvor ofte vi forventer at der læses mails. 

 Enighed om man læser og svarer, hovedsageligt på tråd,  senest 3 dage fra maildato. 

 Hvis der ikke kommenteres på mail inden frist, gælder ”tier og samtykker” 

  

3. Sæsonopdeling / Helligdage 

 Der har været forslag om ændring af sæsonopdeling. 

 Denne sæson er opdelt som tidligere 

 september til og med januar. / Februar til og med juni. 

 Ulige fordeling af antal svømmeuger p.g.a. Flere helligdage på eks. Mandags- / fredagshold. 

 Forslag om beregne kontingent efter antal gange man får svømmeundervisning. 

 Kan vi det i klubmodul ?? 

 Tages op på næste bestyrelsesmøde. 

 

4. Løn 

 Forslag om lønforhøjelse på eks.30 kr./time til alle trænere over 18 år. 

 Andre forslag drøftes. Anciennitet / kurser. 

Forslag rundsendes til bestyrelsen og endelig godkendelse på næste møde, så i ikrafttrædelse 

vil være til sæsonstart.. 

 Der drøftes om trænere på godtgørelse må modtage julegave. 

 Hanne undersøger med Bjarne 

  

5. Trænersituation 

 Der arbejdes med bemanding af hold. Vi mangler stadig trænere over 18 år. 

 Der er flere ansøgere i spil p.t. 

 Der drøftes hvad ”plan B” kan være hvis vi stadig mangler til sæsonstart. 

Beslutningen om plan B,  blev at Helle Lyse træder ind hvor vi evt. mangler, Lars tager snak 

med Helle om hvordan vi kan få skabt luft til at det kan lade sig gøre, hvilke opgaver kan 

nedprioriteres osv. 

 Andet hold træner er ansat: Claus Bach Christensen er ansat fra 1.august og 2 år frem. 

 

6. Forretningsorden 

Forretningsorden gennemgået. Der er flere ændringer. Den skal rettes og tages med på næste 

møde. Årshjulet skal sendes ud til alle. Lars Fremsender til alle bestyrelsesmedlemmer, så vi 

er forberedte inden mødet. 

 

 

  

 



7. Arbejdsopgaver til udvalg, arbejdsopgave til næste møde 

 Til de forskellige udvalg uddeles Udvalgets opgaver i henhold til handlingsplan. 

 

8. Evt 

• kan ledige stillinger slåes op på hjemmesiden og på facebookside ? 

• Sæsonopstart på klubmodul startes af formand den 1. august. 

• Vi skal have opdateret rettigheder på klubmodul til bestyrelsesmedlemmer, Lars opdaterer. 

• Tonny informerer om at sponsor aftale med Sportigan fortsætter. 

• Der ønskes kontoudskrift fra Bjarne på sponsor konto. Tonny rundsender til bestyrelsen. 

• Svømmeskoleudvalg søger fonde til ipads til trænere. 

• Snak om hvorvidt det er nødvendigt at alle hold aflyses til spektum Odder Cup. 

• Ok at  konkurrencudvalg søger pulje ved Odder kommune til træningsudstyr. 

 


